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ЧРЕЗ

г-н Георги Георгиев

Председател на Столичен общински съвет

ПИТАНЕ

от Татяна Георгиева - Общински съветник в СОС, Председател на 
постоянната комисия за децата, младежта и спорта

ОТНОСНО: Неизпълнение на Програма за строителство на детска 
градина в кв. "Горна баня ", район "Овча Купел "

УВАЖАЕМИ Г-Н СТЕФАНОВ,

На основание чл. 129. ал. I и ал. 2 от Правилника за организацията и дейността на Столичен 
общински съвет, моля да отговорите на следното питане във връзка с неизпълнение на 
приетата с решение на Столичен общински съвет Програма за строителство на детски 
градини 2021- 2023 г. и по-конкретно забавянето при изграждането на детско заведение в 
кв. "Горна баня", район "Овча Купел". Преодоляването на недостига на места в детските 
градини и детски ясли на територията на Столична община изисква адекватни и навременни 
действия от страна на районните администрации и централната администрация на Столична 



община. В последните години на засилено строителство на нови сгради за детски градини и 
ясли, екипът на кмета Фандъкова идентифицира най-сериозните проблеми - липсата на 
терени за нови сгради и недостиг на финансов ресурс. По нейна инициатива бяха направени 
законови промени, позволяващи намаляване на изискванията за параметри и отстояния, без 
да се нарушава качеството на средата, при строителството на детски градини. Беше 
предложена и приета от Столичен общински съвет три годишна Програма за строителство 
на детски градини 2021 - 2023 г. Програмата включва обекти и съгласуван с районните 
администрации график за изпълнение на дейности по придобиване на терени и 
строителство. Тя е финансово обезпечена със средства от бюджета на Столична община и 
допълнителни 65 млн. лв от държавния бюджет. Работи се усилено този ангажимент на 
държавата към столичани да бъде препотвърден. Изпълнението на Програмата се следи 
ежемесечно от администрацията на Столична община на базата на информация, получена 
от възложителите на отделните обекти и отговорните районни администрации. В тази връзка 
детската градина в кв. "Горна баня" е с един от най-хубавите проекти, който беше направен 
под ръководството на главния архитект на София Здравко Здравков, но за съжаление 
строителството й изключително много се забави. По данни на изпълнителя изграждането на 
градината трябва да приключи до края на август, но видимо това не може да се случи.

Въпросите ми към г-н Стефанов в гази връзка са:

1. Каква е причината за забавянето при изграждането на детската градина, при условие, че 
Столична община е осигурила финансиране по специалната програма?
2. Какъв е реалният срок за довършването на обекта?
3. Па какъв етап е осигуряването на материалната база на детската градина?
4. Кога ще бъде напълно завършена и ще започне да приема деца?
5. Как обосновавате неизпълнението на решение на Столичен общински съвет, с което е 
приета Програмата за строителство на детски градини 2021-2023 г?
6. Каква организация сте създал в районната администрация за изпълнението на 
Програмата и какви мерки ще предприемете, за да бъдат избегнати бъдещи 
забавяния?

С уважение:

Татяна Георгиева
Общински съветник в СОС,
Председател на постоянната комисия за 
децата, младежта и спорта


